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 Protokół nr 110/2013 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 30 kwietnia 2013 r. 
 
Posiedzenie otworzyła Przewodnicząca Zarządu - Ewa Dembek /lista obecności stanowi 
załącznik nr 1.  
Do proponowanego porządku Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. Stanowi on 
załącznik nr 2. 
 
Pierwszym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie przystąpienia do projektu pod nazwą „Kliknij na krzy żyk w okienku i powiedz 
close”. 
/na posiedzenie weszli: pan Mirosław Wodara – dyrektor Zespołu Szkół Zawodowych oraz 
pan Artur Bednarczyk - osoba sporządzająca wniosek o dofinansowanie projektu/ 
 
Pan Bednarczyk poinformował, że projekt dotyczy poddziałania 9.6. tj. Upowszechnianie 
uczenia się dorosłych. Całkowita wartość projektu wyniesie 330 000 zł, bez wkładu własnego. 
Dodał, że projekt kierowany jest do trzech głównych beneficjentów tzn.: do osób w wieku 
30+, osób niepełnosprawnych oraz osób pracujących w administracji publicznej. W ramach 
projektu zorganizowane zostaną m.in. kursy językowe /angielski i niemiecki/ oraz kursy 
informatyczne. 
W projekcie uchwały w paragrafie 3 ust. 2 upoważniono pana Wacława Jabłońskiego do 
składania oświadczeń woli i dokonywania czynności prawnych w zakresie realizacji 
niniejszego projektu. 
Pani Sekretarz zapytała, czy realizacja powyższego projektu nie będzie kolidowała z 
projektem, w ramach którego została wybudowana szkoła w Kurzętniku. 
Pan Wodara odpowiedział, że realizacja w/w projektu nie koliduje ze zrealizowanym 
projektem dotyczącym budowy szkoły, ponieważ w projekcie m.in. nie są ujęte koszty 
dotyczące wynajmowania sal. Ponadto pan Bednarczyk wyjaśnił, że szkoła zakłada rozwój 
kształcenia ustawicznego, co doskonale wpisuje się w powyższy projekt.  
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali:  E. Dembek, K. Trzaskalska, A. Głowacki, 
W. Jabłoński. 
Wniosek o dofinansowanie projektu stanowi załącznik nr 3. 
 
Ostatni punkt stanowiły sprawy różne.  
 
Pani Starosta poinformowała, że w dniu 26.04.2013r. wpłynęło pismo z Ministerstwa Zdrowia 
/stanowiące załącznik nr 4/ dotyczące uzupełnienia wniosku o udzielenie dotacji celowej. 
Wyjaśniła, że z pisma wynika iż przesłane zestawienie z wydatkowanych środków 
finansowych z kredytów zaciągniętych w 2005 r. i 2007r. nie potwierdza wydatkowanie ich 
na cele określone w ustawie z dnia 15 kwietnia 2005r. o pomocy publicznej i restrukturyzacji 
publicznych zakładów opieki zdrowotnej. W związku z powyższym Departament Organizacji 
i Ochrony Zdrowia zwraca się z prośbą o sporządzenie szczegółowego zestawienia podziału 
wydatkowanych środków z zaciągniętych kredytów. 
                                                                                                    Przewodnicząca 
Protokół sporządziła                                                                                    Ewa Dembek 
Ewelina Kubacka                                                       


